
Zápis
                          z veřejného zasedání Zastupitelstva města Mšena č. 13
                                                 konaného dne 12.08.2024

Přítomní: Jiří Guttenberg st., Petr Jizba, Jan Krúpa, Jiří Říha, Renata Zabilanská,
Květuše Živná, Jiří Guttenberg ml., Václav Novák, Václav Háze, Mgr. David Hanzl,
Tomáš Uher,  Ing. Martin Mach, Alena Oupická 
Omluveni: Mgr. Marcela Prieložná, Ing. Jaromír Flígl,

Zasedání Zastupitelstva města Mšena bylo zahájeno v 17:02 hodin starostou města 
Jiřím Guttenbergem, který upozornil, že ze zasedání zastupitelstva je pořizován zvukový 
záznam a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona
o obcích byla na úřední desce Městského úřadu Mšeno zveřejněna v souladu se zákonem 
po dobu nejméně 7 (resp. 10) dní. Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce. 
Pan starosta konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva(10),
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích), a že zápis
z minulého zasedání byl ověřen a vyvěšen. K zápisu nebyly vzneseny žádné další námitky 
a připomínky.

Určení ověřovatelů zápisu:
Tomáš Uher, Jan Krúpa

Určení zapisovatele:
Zdeněk Koudelka

 
Schválení programu:
Pan starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 
Následně se zeptal, zda má někdo k návrhu programu připomínky.
Nikdo z přítomných neměl k programu námitky ani návrh na doplnění, pan starosta dal
o předloženém návrhu programu hlasovat.

Návrh programu:

1.   Rozpočtová opatření rozpočtu města za rok 2024
2.   Plán společných zařízení v rámci komplexních pozemkových úprav v k.ú. Mšeno 
      včetně částí k. ú. Sedlec u Mšena, Stránka u Mšena a Libovice
3.   Územní studie „Mšeno – Na Klůčku“
4.   Různé, informace, diskuse
5.   Závěr

Hlasování:
pro 13, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno.

Program veřejného zasedání zastupitelstva byl přijat.
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Usnesení:

1. Rozpočtová opatření rozpočtu města za rok 2024

Rozpočtové opatření č. 5 obsahuje pouze jednu položku, a to finanční dar ve výši 50.000 Kč
na projektovou dokumentaci na komunitní centrum v rámci Participativního rozpočtu. 

Usnesení č.   1  /13/2024

ZM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 5 rozpočtu města na rok 2024, schválené
Radou města Mšena usnesením č. 1/36/2024 dne 01.07.2024 na základě pověření ZM,
které bylo schváleno dne 21.11.2022 usnesením č. 8/2/2022. 

Hlasování:
pro 13, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

2.   Plán společných zařízení v rámci komplexních pozemkových úprav v k. ú. Mšeno    
včetně částí k.ú. Sedlec u Mšena, Stránka u Mšena a Libovice

Pan starosta předložil zastupitelstvu plán společných zařízení zpracovaný v rámci řízení
o komplexních pozemkových úpravách v k. ú. Mšeno včetně částí k. ú. Sedlec u Mšena, 
Stránka u Mšena a Libovice. Nyní je potřeba tento plán schválit zastupitelstvem.

Usnesení č. 2/13/2024

Zastupitelstvo města Mšena schvaluje předložený plán společných zařízení zpracovaný
v rámci řízení o komplexních pozemkových úpravách v k. ú. Mšeno
včetně částí k. ú. Sedlec u Mšena, Stránka u Mšena a Libovice.

Hlasování:
pro 13, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno

Územní studie „Mšeno – Na Klůčku“

Pan starosta konstatuje, že Územní studie „Mšeno – Na Klůčku“ je rozpracována,
aby se studie stala závaznou a pořizovatel, tj. MěÚ Mělník na studii mohl dále pracovat,
je potřeba studii také schválit v zastupitelstvu města.

Usnesení č. 3/13/2024

ZM schvaluje z vlastního podnětu pořízení Územní studie „Mšeno – Na Klůčku“ a určuje 
starostu Jiřího Guttenberga zastupitelem, který bude při pořizování Územní studie
„Mšeno – Na Klůčku“ spolupracovat s pořizovatelem, tj. Městký úřad Mělník.

Hlasování:
pro 13, proti 0, zdrželo se 0
Schváleno
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4.  Různé, informace, diskuse

- Paní Oupická se ptá, jak to vypadá s muchomůrkou v Debři. Pan starosta odpovídá, že je 
vypočítán statický posudek, kovová noha muchomůrky bude vsazena do betonového základu, 
aby nedocházelo k uhnívání nohy, na kterou bude nasazena koruna muchomůrky.
Horizont realizace vidí pan starosta cca jeden měsíc.

- Pan Uher má připomínku k přeplněným kontejnerům, má za to, že by se mohlo vyvážet 
častěji nebo přidat další. Pan starosta vysvětluje, že přeplněnost je způsobena podnikateli, 
kteří místo toho, aby odpad odnášeli a sváželi do sběrného dvora, od kterého mají klíče, tak 
dávají odpad do našich kontejnerů. Pan starosta vyzve všechny podnikatele, aby tak činili
a nepřeplňovali kontejnery určené pro občany. Pokud by i tak toto nepomohlo, budou 
kontejnery posíleny. Pan Novák by ještě posílil kontejnery na textil. Pan Mach se centrálně 
pokusí na svazku obcí o posílení kontejnerů na textil.

- Pan Uher se ptá na pozemek p. č. 1279 v k.ú. Mšeno nad koupalištěm, který byl zveřejněn
k prodeji na úřední desce, kde jediným vlastníkem pozemku je město a pro město je 
nevyužitelný, stejně tak se ptá na odkup 1/8 resp. 3/8 pozemků 864/1 a 1121 v k. ú. Mšeno, 
kde město vlatní vždy ½ pozemku. Výkupem by město získalo možnost využít pozemky
v rámci pozemkových úprav, případně také nabídnout k prodeji. Prodej i výkup těchto 
uvedených pozemků bude předložen k projednání zastupitelstvu na příštím zasedání včetně 
návrhu cen. 

- Pan Mach upozorňuje na jedince, kteří nedodržují noční klid při rybolovu v Jezeru a Černíku.
Pan Krúpa sám za rybáře konstatuje, že o těchto jedincích rybáři vědí, sami s nimi mají 
problémy, zkusí navrhnout, že by se rybařilo pouze do 22:00 hod. aby byl zachován noční klid.

- Pan Uher se ptá na „překotné“ ukončení pracovního poměru zaměstnance stavebního úřadu.
Tajemník odpovídá, že se zaměstnancem byl ukončen pracovní poměr dohodou ke dni 
31.07.2023, obratem bylo vypsáno výběrové řízení na stavební úřad, do výběrového řízení 
byla podána jedna přihláška, která však pár dní před vypršením termínu byla stažena.
Je vypsáno nové výběrové řízení do 30.08.2024. Na otázku pana Uhra, proč ale skončil, 
nechce tajemník bez přítomnosti daného zaměstnance odpovídat, nezdá se mu to vhodné.
Pan Uher k tomu ještě konstatuje, že by bylo lepší mít nejprve zajištěného nového úředníka,
a teprve poté ukončit poměr s tím stávajícím. Mohli tam být paralelně, alespoň mohlo dojít
k zaučení. Zároveň vyjádřil obavu, nemůže-li v konečném důsledku dojít k uzavření stavebního
úřadu ve Mšeně. 
Jak bude stavební řízení nyní probíhat následně vysvětluje vedoucí odboru organizačního
a správního paní Šestáková. Do doby neobsazeného našeho staveního úřadu budeme žádosti
předávat na Krajský úřad, který následně pověří příslušný stavební úřad (Mělník, Mladá 
Boleslav) vyřízením. Pan starosta ještě dodává, že je zájmem nás všech, aby stavební úřad 
byl ve městě zachován. 

- Občan (pan Šálený) děkuje městu a organizátorům za perfektní kulturní program v letošním 
roce, děkuje za navigační systém na parkoviště a ptá se, jak to vypadá se žádostí o zrušení, 
resp. zúžení městské památkové zóny. Pan starosta odpovídá, že měl již několik schůzek
s vrchním ředitelem Sekce kulturního dědictví panem Ourodou, nyní byl pan Ouroda požádán 
o další schůzku, naše žádost o zúžení památkové zóny je nyní předmětem jednání „nějaké“ 
komise, výsledky budou známy asi až ke konci letošního roku. Postup se panu starostovi jeví 
velmi pomalý, velmi zdlouhavý. Pan Šálený ještě přichází s nápadem zřídit na parkovišti 
nabíjecí stanici pro elektroauta, pan starosta se nápadu do budoucna nebrání.
Poslední připomínkou pana Šáleného je, zda by se do hlášení místního rozhlasu mohla rozšířit
hudební nabídka (třeba hymna města) v rámci avíza na hlášení. 
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Další dotazy nezazněly, pan starosta přikročil k závěru. 

5.   Závěr

Pan starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání v 17:24 hod..

Ověřovatelé:

Tomáš Uher, v. r. ….....................................................

Jan Krúpa, v. r. ….....................................................

Starosta města
Jiří Guttenberg, v. r. ….......................................................
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